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Januari begon koud en met sneeuw. Er was niet veel te doen op de tuin. 

In februari was het ongewoon zacht, maar ook heel nat, waardoor grond 

bewerken niet of nauwelijks mogelijk was. De ALV was op 20 februari en werd 

goed bezocht. Na afloop was er een gezellige borrel vanwege ons 40-jarig 

bestaan. Ook dit jaar werd er champost besteld. Geïnteresseerde tuinders 

konden opgeven aan de secretaris hoeveel kuub men wilde. Zij betalen dit zelf. 

Maart begon zacht. Een aantal tuinders wilden graag houtsnippers. Na 

telefonisch contact met de firma Krinkels konden zij houtsnippers gaan ophalen 

aan de Schansdijk. Op vrijdag 15 maart kwam de bestelde champost, een 

vrachtwagen vol. Verschillende tuinders, die de compost besteld hadden, gingen 

gelijk aan de slag en op zaterdag was bijna alles weg. 29 maart kwam de, door 

het bestuur, bestelde groencontainer. 

April doet wat hij wil. Nou dat was te merken. Een natte en koude maand. Pas 

na Koningsdag stegen de temperaturen naar de 20 graden. De groencontainer 

die 2 9 maart kwam werd heel gauw gevuld door diverse tuinders. Hij zat al 

gauw bommetje vol. Er waren de eerste maanden nogal wat wisselingen op de 

tuin, twee tuinders die per onmiddellijk hun tuin opzeiden waardoor er vier 

nieuwe tuinders een tuintje kregen. De wachtlijst is nu geslonken naar 10. De 

eerste tuinschouw was begin april. 

Mei bleek een hele natte en koele maand te zijn, veel wateroverlast voor de 

boeren en een slakkenplaag voor de tuinders. De secretaris en Peter van 

Ginneken werden door BN De Stem geïnterviewd over de ravage die de slakken 

hebben aangericht. Drie keer bonen leggen, 3 keer worteltjes zaaien omdat alles 

gelijk werd opgegeten. Op zondag 5 mei was er, voor de tweede maal, een 

stekjes ruilochtend op ons complex. Hieraan namen veel tuinders deel. Een 

geslaagde ochtend. 

Juni de tweede tuinschouw. 

Juli 6 weken na de tuinschouw van vorige maand werd er door het bestuur 

gekeken of de aangeschreven tuinders iets met de opmerkingen hadden gedaan. 

Helaas moest het bestuur 3 tuinders waarschuwen. 

Augustus. Alles groeit prachtig met de warme temperaturen en de regen. 

Sommige tuinders moeten door het bestuur er aan herinnerd worden om hun 

bloeiend onkruid in toom te houden. Na een telefoontje van het bestuur besluit 

een tuinder dat hij verder afziet van zijn tuin. Een totaal overwoekerde tuin 

wordt door het bestuur en een paar vrijwilligers onder handen genomen, zodat 

deze “schoon” overgedragen kan worden aan de twee nieuwe tuinders. 

September. Weer een tuinder die stopt, deze keer was dit wel van te voren al 

bekend bij het bestuur. Deze keer vanwege verhuizing naar andere gemeente. 

Gelukkig staan de nieuwe tuinders al te popelen om aan de slag te gaan. Deze 

tuinder liet echter een complete puinhoop achter, waardoor het bestuur zich 

moest gaan beraden wat te doen. Er werd een groencontainer besteld en het 



bestuur ging met enkele vrijwilligers aan de slag om de tuin leeg te trekken. 

Maar er bleek een behoorlijke hoeveelheid grof vuil nog te liggen op de tuin. 

Daarom werd er besloten de tuinder aansprakelijk te gaan stellen voor de kosten 

van een grofvuil container, toch een bedrag van rond de € 400. Gelukkig kwam 

het niet zover, want de tuinder kwam een deel van het afval zelf ophalen.  

 

17 september werd er door een tuinder schade gemeld aan een fruitboom. Bij 

navraag bleken er op nog twee tuinen schade te zijn. Deze keer niet door 

menselijk toedoen, maar door een bever. Deze bever was al het jaar daarvoor op 

een wildcamera gezien van Mariette Kapitein.  

Het bestuur besluit de gemeentesubsidie van € 200 te gebruiken om nogmaals 

een groencontainer te laten komen. Maandag 30 september  kwam deze. En 

binnen een paar dagen zat hij bomvol. Er is dus behoefte aan de komst van zo’n 

container. 

Oktober 

Begin oktober werd er schade geconstateerd aan frambozenstruiken van tuin 43. 

Iemand heeft opzettelijk de takken afgebroken. Heb je ergens last van meldt het 

aan de betreffende tuinder of aan het bestuur.  

Het bestuur heeft, met medewerking van 2 tuinders, het laatste grofvuil, 

afkomstig van tuin 17, naar het stort gereden. Een volle grote aanhangwagen. 

Wij hopen dat zulke ritjes in de toekomst niet meer noodzakelijk zullen zijn als 

iedereen zijn tuin schoon oplevert bij vertrek en de tuin ook bijhoudt tijdens het 

lidmaatschap van onze vereniging. Het bestuur zal de komende jaren hier 

strenger op gaan toezien en ook vertrekkende tuinders aansprakelijk gaan stellen 

voor de gemaakte kosten. 

November 

We hebben € 1000 ontvangen van de Shell, de voormalig werkgever van ons 

bestuurslid Frits. Het geld wordt gebruikt om een hek en poortje te plaatsen aan 

de achterzijde van tuin 52. 

December 

Dit jaar hebben we aan totaal 9 nieuwe tuinders een tuin uitgegeven. Veelal 

jonge mensen met kleine kinderen. 



Zes weken na laatste tuinschouw is er een controle rondje gedaan om te kijken 

of de aangeschreven tuinders de opmerkingen ter harte hebben genomen. Een 

tuinder kreeg een waarschuwing en hij moet voor 1 maart 2025 e.e.a. 

opgeruimd hebben. 

Op zaterdag 14 december werd een hek geplaatst met poort aan de achterzijde 

van ons complex. Met dank aan Shell en Frits Penson. 

Een week voor kerst was er weer ongewenst bezoek op de tuin ’s nachts en 

werden een aantal poortjes vernield. Op oudjaarsavond werd onze parkeerplaats 

gebruikt om illegaal vuurwerk af te steken en ontstond er een kleine brandje. Er 

werd aangifte gedaan bij de politie en een melding bij de gemeente. 


